

Title (en)

Device for the camouflage of military objects.

Title (de)

Vorrichtung zur Tarnung militärischer Geräte.

Title (fr)

Dispositif de camouflage pour des dispositifs militaires.

Publication

EP 0430925 A2 19910605 (DE)

Application

EP 90890301 A 19901116

Priority

AT 270989 A 19891127

Abstract (en)

A device for the camouflage of military objects, for example a gun having a lower mount 1, an upper mount 2, jibs 3 and two gun barrels 5, possesses a frame which consists of arms 6, 7 and 8. The arms 6, 7 and 8 are connected to one another by means of plug or screw connections. The frame carries a camouflage net 18. So that the camouflaged object has an irregular appearance, hence the camouflaging effect is especially high, the frame consists of arms 6, 7 and 8 which are of variously irregular shape. The frame and therefore the camouflage have different heights on the two sides L, R of the longitudinal axis of the object. <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Vorrichtung zur Tarnung militärischer Geräte, z.B. einem Geschütz mit einer Unterlafette 1, einer Oberlafette 2, Auslegern 3 und zwei Geschützrohren 5, weist ein Gestell auf, das aus Armen 6, 7 und 8 besteht. Die Arme 6, 7 und 8 sind über Steck- oder Schraubverbindungen miteinander verbunden. Das Gestell trägt ein Tarnnetz 18. Damit das getarnte Gerät unregelmäßig erscheint, die Tarnwirkung daher besonders groß ist, besteht das Gestell aus verschiedenen unregelmäßig geformt en Armen 6, 7 und 8. Das Gestell und damit die Tarnung ist zu beiden Seiten L, R der Längsachse des Gerätes verschieden hoch. <IMAGE>

IPC 1-7

F41H 3/00

IPC 8 full level

F41H 3/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

F41H 3/00 (2013.01)

Cited by

RU2495357C2; EP0737840A3; WO9308440A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE LI SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0430925 A2 19910605; EP 0430925 A3 19920325; EP 0430925 B1 19940615; AT 402566 B 19970625; AT A270989 A 19961015;
DE 59006139 D1 19940721

DOCDB simple family (application)

EP 90890301 A 19901116; AT 270989 A 19891127; DE 59006139 T 19901116